
Socialudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 7. februar 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Samrådsspørgsmål W
Vil ministeren på et åbent samråd redegøre for, hvorfor ministeren ikke for længst har 
indkaldt til forhandlinger om en specialeplanlægning og samtidig redegøre for om aflys-
ningen af forhandlingerne om specialeplanlægningen hænger sammen med det, som 
bliver beskrevet i NB-Økonomi den 30. januar 2024, hvor statsministeren er citeret for, 
”at det er en forudsætning at få styr på udgifterne på det specialiserede socialområde, 
hvis man skal sikre, at de ældre rent faktisk kan mærke, at regeringen i de kommende år 
sender mange milliarder til ældreområdet i form af demografidækning og den nye ekstra 
milliard.”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Charlotte Broman Mølbæk (SF).

På udvalgets vegne
Rosa Eriksen
formand
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